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Zápis ze zasedání Komise sociálně zdravotní konané  

dne 26. září 2023  

 

 

Přítomni:  viz prezenční listina    
 
Nepřítomni: viz prezenční listina  
 
Program:  
 

1. Seznámení s pracovní verzí Komunitního plánu rozvoje sociálních a navazujících služeb 
na území MČ Praha 9 na období 2023 – 2026   

2. Aktuální informace ohledně Fondu pomoci MČ Praha 9 
3. Různé   

 
Předsedkyně zahájila zasedání komise.  
Předsedkyně dala hlasovat o navrženém programu: PRO – 7, PROTI – 0, ZDRŽEL(A) SE – 0. 
Předsedkyně dala hlasovat o přítomnosti Mgr. Dobišové Zemanové, MBA, jako hosta: PRO – 
7, PROTI – 0, ZDRŽEL(A) SE – 0. 
V průběhu zasedání se k jednání připojila další členka komise.  
 
Bod 1  Seznámení s pracovní verzí Komunitního plánu rozvoje sociálních a navazujících 
služeb na území MČ Praha 9 na období 2023 – 2026   
 
Místostarostka pro sociální politiku a oblast zdravotní péče MgA. Matějková představila 
členům a členkám komise pracovní verzi komunitního plánu, jehož příprava probíhala od ledna 
2023, a odpovídala na jejich dotazy. Dokument byl členům komise zaslán v předstihu e-
mailem. MgA. Matějková zdůraznila, že jde o rozvojový plán, tedy neobsahuje činnosti, které 
již probíhají a dobře fungují. Kladla důraz na to, aby cíle byly splnitelné v daném časovém rámci  
(2026), ovlivnitelné na úrovni městské části a navázané na Krajský plán sociálních služeb hl. m. 
Prahy. Komunitní plán je teď ve fázi dopracovávání jednotlivých projektových karet 
s aktivitami a v nejbližší době bude probíhat poslední jednání pracovních skupin, které byly 
pro komunitní plánování sestaveny. Po schválení komunitního plánu bude docházet k jeho 
pravidelnému monitoringu. 
 
V rámci diskuze Ing. Brojír poděkoval za vznik komunitního plánu, ocenil jeho zpracování a 
dotazoval se na financování. MgA. Matějková sdělila, že nové sociální služby by měly být 
hrazeny z externích zdrojů, např. z rozpočtu magistrátu hl. m. Prahy po zařazení do krajské sítě 
sociálních služeb. Jejich poskytovatelem by měly být neziskové organizace, ne úřad MČ. 
 
Mgr. Kladívko informoval o nově vznikající psychologické ordinaci na Poliklinice Prosek a o 
projektu VZP, kdy mohou praktičtí lékaři odesílat své pacienty s geriatrickými obtížemi na 
měření.  
 
MgA. Matějková informovala o připravovaném informačním letáku pro rodiče dětí se 
zdravotním znevýhodněním, který bude distribuován u pediatrů a v dalších ordinacích.  
 
Komise hlasovala o schválení pracovní verze Komunitního plánu rozvoje sociálních a 
navazujících služeb na území MČ Praha 9 na období 2023 – 2026: PRO – 8, PROTI – 0, 
ZDRŽEL(A) SE – 0.  
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Bod 2  Aktuální informace ohledně Fondu pomoci MČ Praha 9 
 
MgA. Matějková informovala členy komise o přípravě nového Fondu pomoci MČ Praha 9. 
Podklady v podobě návrhu statutu fondu, pravidel podávání a posuzování žádostí o příspěvek 
a čerpání příspěvku z fondu a formuláře žádosti o příspěvek z fondu byly členům komise 
zaslány v předstihu e-mailem. MgA. Matějková na přípravě materiálů spolupracovala s Ing. 
Janákem a konzultovala je i na jiných městských částech, kde byly podobné fondy zřízeny. 
 
Členové komise diskutovali zacílení pomoci a předpokládané typy pomoci. Zmíněno bylo také 
kritérium bezdlužnosti potenciálních žadatelů, přičemž dluhy nebo exekuce bude mít 
pravděpodobně většina z žadatelů, které bude chtít fond podpořit. O financování fondu bude 
rozhodovat Rada MČ, předpokládá se, že vklad v řádu menších stovek tisíc korun půjde 
z rozpočtu MČ, a podaří se získat také zdroje od soukromých subjektů. 
 
Komise hlasovala o schválení pracovní verze materiálů k Fondu pomoci MČ Praha 9: PRO – 8, 
PROTI – 0, ZDRŽEL(A) SE – 0.  
 
 
Bod 3  Různé   
 
Nebyla vznesena žádná témata. 
 
 
 
 
Zapsal:         Schválila a podepsala: 
 
Bc. Petr Slavíček, DiS.   Bc. et Bc. Vladimíra Mušálková, předsedkyně komise 


		2023-10-10T09:45:09+0200
	Vladimíra Mušálková




